
Protokół Nr  9/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  25 maja  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zajęcie stanowiska w sprawie przejęcia od Zakładu Zespołów Elektronicznych „UNICON” 

w Białogardzie zabudowanej nieruchomości nr 668/10, obręb 017 o powierzchni 0,1009 ha. 
  Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik  Wydz. Gospodarki Nieruchomościami  
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięć inwestycyjnych „Budowa ulicy Tatrzańskiej” i „Budowa ulicy 
Elbląskiej” – druk R, 

-  zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk S, 
- w sprawie zasad współdziałania Miasta Białogard ze wspólnotami mieszkaniowymi 

położonymi w obrębie murów starego miasta w Białogardzie przy realizacji projektu 
„Rewitalizacja Starego Miasta w Białogardzie – Etap II” oraz zasad i trybu udzielania 
z budżetu Miasta pomocy finansowej na remonty części wspólnych budynków 
mieszkalnych tych wspólnot w ramach tego projektu – druk W, 

  Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
4.  Sprawy różne. 
5.  Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1500 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła porządek z poprawką dotyczącą wykreślenia projektu uchwały – 
druk R z uwagi na przeniesienie tego projektu na kolejną sesję i protokół z poprzedniego 
posiedzenia, głosując: za-3 (jednogłośnie).   
 
 
Ad 2   

Materiał w sprawie przejęcia od Zakładu Zespołów Elektronicznych „UNICON” w 
Białogardzie zabudowanej nieruchomości nr 668/10, obręb 017 o powierzchni 0,1009 ha 
przedstawiła Naczelnik  Wydz. Gospodarki Nieruchomościami. 
  
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – stwierdził, że był tam robiony dach. Z informacji Burmistrza wynika, że budynek 

przejmiemy za zadłużenia. Komisja zapoznała się z przedstawionym materiałem, nie 
wnosząc uwag.  

Sł.Domański – pytał czy istnieje konieczność dobudowy pomieszczeń gospodarczych? 
Naczelnik – odpowiedziała, że nie ma takiej potrzeby. W jednym przypadku będzie potrzebne 

zezwolenie na budowę. 
St.Purol – stwierdził, że w planie zagospodarowania przestrzennego Miasta teren ten jest 

przeznaczony na usługi i mieszkalnictwo. Radny pytał czy jeśli zrobimy mieszkalnictwo to 
nie będzie potrzeby rozszerzenia tego? 
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Naczelnik – odpowiedziała, że nie ma potrzeby, może być mieszkalnictwo, same usługi lub 
połączenie mieszkalnictwa z usługami. 

 
 Odpowiadając na pismo GN.III.7224-1/241/09 z dnia 12 maja 2009 r. Komisja  Budżetu i 
Finansów Rady  Miejskiej  na  posiedzeniu w dniu 25 maja 2009 r. zaopiniowała   p o z y t y 
w n i e  przejęcie od Zakładu Zespołów Elektronicznych „UNICON” w Białogardzie 
zabudowanej nieruchomości nr 668/10, obręb 017 o powierzchni 0,1009 ha, głosując: za-3 
(jednogłośnie). 
 
 
Ad 3 

 
Komisja rozpatrzyła  i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

 
-  zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk S’, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Purol – pytał gdzie planuje się umiejscowienie dodatkowych koszy na śmieci? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że zgodnie z uchwałą o utrzymaniu czystości zwiększamy 

ilość koszy w miejscach, których nie ma. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

- w sprawie zasad współdziałania Miasta Białogard ze wspólnotami mieszkaniowymi 
położonymi w obrębie murów starego miasta w Białogardzie przy realizacji projektu 
„Rewitalizacja Starego Miasta w Białogardzie – Etap II” oraz zasad i trybu udzielania 
z budżetu Miasta pomocy finansowej na remonty części wspólnych budynków 
mieszkalnych tych wspólnot w ramach tego projektu – druk W, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
 

T.Szwed – zgłosił wniosek, aby nie referować materiału tylko przejść do pytań. 
Wniosek przegłosowano: za-4, przeciw-1, wstrzymało się-0. Wniosek przeszedł. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – prosił wyjaśnić zapis w § 12 pkt 1. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że zgody wspólnot były uwarunkowane. Pożyczka Miasta 

jest na 10 lat. Jedną z form zabezpieczenia jest rachunek Wspólnoty pochodzący z funduszu 
remontowego, z którego będą przelewane środki w ramach umów. 

T.Szwed – powiedział, że ze sformułowania wynika, że to są trzy zabezpieczenia. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że  nie trzy –  tylko  jedno z trzech. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 

Ad 4 

W sprawach różnych głos zabrali: 

Z-ca Burmistrza – poinformował o banerze na budynku ul. Świdwińskiej. Ponadto 

poinformował, że koszt wzmocnienia fundamentów przy ul. Najświętszej Marii Panny to 
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kwota rzędu 230 tys. zł i 310 tys. zł. Będzie rewitalizowana część  budynku przy ul. NMP 11, a 

w budynku NMP 22 – 3 mieszkania w przybudówce. W przypadku przekazania budynków do 

rozbiórki nastapi wysiedlenie. Jeśli występuje katastrofa to trzeba będzie wyburzyć budynek  i  

teren zagospodarować jako wolny dla mieszkańców.  

 

Ad 5 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.00 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 


	Przewodniczący  Komisji  

